
Zápis ze schůze výboru oddílu triatlonu TJ Spartak Třebíč dne 21. 9. 2021 

 

Přítomni: Milan Procházka, Jiří Března, Vendula Procházková, Zdeněk Mezlík, Martin Hanáček, Stanislav 

Mitiska, Dušan Procházka 

 

Výbor projednal: 

1. Informace o činnosti oddílu během prázdnin 

2. Zajištění organizace 13. duatlonu v Kamenné 17. října 2021 – nutná pomoc členů a rodičů (M. Procházka) 

3. Časovka Budišov – Vladislav 5.10.2021 

4. Současný stav čerpání oddílových financí bylo omezeno možnostmi organizovat pravidelná soustředění na 

jaře 2021  

5. Návrhy na čerpání: 

 pronájmy tělocvičen Třebíč, Budišov 

 nákup běžeckých bot za výhodných podmínek (M. Hanáček) nebo nákup tri batohů jako odměna 

za reprezentaci oddílu (V. Procházková) nebo computery pro skupinové tréninky pro starší děti    

(S. Mitiska)  

6. Činnost oddílu: 

a) naplánovat valnou hromadu oddílu   

b) systém tréninků v roce 2022 (komunikace, součinnost mezi trenéry – kvalita x kvantita,….) 

c) odměny trenérům za jejich činnost, zvýšení kvalifikace M. Hanáček (trenérský kurz II. třídy) 

d) hromadná platba za startovné na závody (dle podkladů od pí Dobešové)  

e) zlepšit PR o oddílu – návrhy na oslovení veřejnosti, noví členové,…. 

f) sportovní aktivity pro mladé členy – větší zapojení  

7.    Dušan Procházka seznámil přítomné, že se rozhodl ukončit svoje působení ve výboru oddílu. 

 

V Třebíči 30. 9. 2021       Zapsala Vendula Procházková 


